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§ 10 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 10.15.  
 
§ 11 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§ 12 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 

§ 13 Kunta-alueiden terveiset 
Korppoossa yli 70-vuotiaat eivät ole saaneet käyttää kaupungin omaa psykologia, vaan 
heidät on ohjattu Turussa toimiville psykologeille. Vanhusneuvosto haluaa tietää, miksi 
asia on järjestetty niin, että ikääntyneet, joista kaikki eivät enää välttämättä edes aja 
autoa, joutuvat lähtemään niin kauas psykologin vastaanotolle. Vanhusneuvosto lähettää 
asiasta kirjelmän sosiaali- ja terveysjohtaja Miia Lindströmille. 
 
Jos asiakkaalle ei ole vapaata paikkaa esimerkiksi tehostettuun palveluasumiseen omalla 
kunta-alueella, hänet voidaan siirtää toiselle kunta-alueelle. Kun omalta kunta-alueelta 
vapautuu paikka, asiakas tulisi siirtää välittömästi “kotiin”. Tämä helpottaisi monin tavoin 
omaisten ja läheisten mahdollisuuksia vierailla useammin asiakkaan luona ja hoitaa 



asiakkaan asioita tämän puolesta. Asiasta lähetetään kirjelmä vanhustyön päällikölle 
Ulrika Lundbergille. 
 
Vanhusneuvosto kummastelee vielä Nauvon vanhustyön ohjaajaa, joka ei puhu ruotsia 
asiakkaiden ja heidän omaistensa kanssa. Myös Nauvon SPR:n Ystävät ovat useita kertoja 
saaneet kielteisen vastauksen, kun he ovat halunneet paistaa vohveleita asukkaille. 
Vanhusneuvosto kääntyy asiassa vanhustyön päällikön Ulrika Lundbergin puoleen.  
 
Paraisten sankarihautojen vieressä olevien portaiden viereen tarvittaisiin luiska 
pyörätuoleille ja rollaattoreille, jotta henkilöt, joilla on muutenkin liikkumisvaikeuksia, 
eivät joutuisi kiertämään niin kaukaa päästäkseen hautausmaalle. 
 
Jalkakäytävät ympäri kaupunkia ovat olleet tänä talvena surkeasti hoidettuja. Monet 
ikääntyneet ovat olleet vankeina asunnoissaan, kun he eivät ole uskaltaneet lähteä ulos, 
koska he eivät ole päässeet kulkemaan lumen valtaamien tai jäisten ja 
hiekoittamattomien jalkakäytävien takia. Asiasta lähetetään kirjelmä Matias Jensénille. 
 
Jäsen Greta Mäkeläinen jakoi tietoa suunnitellusta Karusellen-hankkeesta. Tämä hanke 
tarjoaisi vaihtoehdon vähävaraisten ikääntyneiden asumiselle kaupungissa. 
Vanhusneuvosto tutustuu hankkeeseen seuraavaan kokoukseen mennessä. 

  
§ 8 Muut asiat 

Sosiaali- ja terveyslautakunta on pyytänyt vanhusneuvostolta lausuntoa suunnitelmasta 
ikääntyneen väestön tukemiseksi. Suunnitelma jaettiin jäsenille kokouksessa. Jäsenet 
tutustuvat nyt suunnitelmaan ja lausunto laaditaan seuraavassa kokouksessa. 
 
Turun vanhusneuvosto ja Åbo svenska pensionärsklubb -yhdistys järjestävät yhdessä 
ruotsinkielisen seminaarin senioreiden asumispalveluista Turussa 6.4. Sihteeri lähettää 
ohjelman neuvoston jäsenille. Viimeinen ilmoittautumispäivä on 1.4. 
 
Tämänhetkisten suunnitelmien mukaan kaupungilla tulee olemaan vanhusneuvosto myös 
1.1.2023 jälkeen. 
 

§ 9 Seuraava kokous 
 Seuraava kokous pidetään 19.4. 
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